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Raadscommissie Samenleven 

Dinsdag 7 februari Raadzaal OCMW Aanvang: 20u00, Einde: 21u12 

Volgend overleg:  dinsdag 3 oktober in de raadzaal van het OCMW. 

Bijlagen bij verslag: ppt (bezorgd bij verslag), voorstel nieuwe reglementen noodwoningen (op 

voorhand bezorgd) 

 

Adriaenssens An X  

Batens Bert Verontschuldigd  

De Backer Maya verontschuldigd  

Ledoux Inge X  

De Smet Lieven X  

Schenck Yvonne X  

d'Exelle Véronique X  

Hendrickx Iefke X  

Klima Charlotte X  

Maes Erik X  

Molle Patrick X  

Peeters Kathelijne X  

Valkeniers Paul X  

Van Look Tommy X  

Vermeiren Kurt X  

De Swaef Paul verontschuldigd  

Vervangers    

/    

Bijkomend 
uitgenodigd    

    

Publiek    

Bouciqué Piet   
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1. Goedkeuring verslag vorige overleg (8 december 2022) 
 

Volgende aanpassingen worden voorgesteld: 

 

Bespreking zomerprogramma 

- Parkhappening Schoten valt samen met evenement in Brasschaat.  

- startdatum zomerprogramma, 20 juli 

 

Aanwezigheid Brecht Verwulgen als vervanger voor Maya De Backer  

2. Jeugd en gezin: Voorschoolse kinderopvang 
 

Dit punt werd reeds behandeld, maar werd opnieuw geagendeerd wegens afwezigheid van Maya De 

Backer op een vorig overleg. Zij kan helaas dit overleg ook niet aansluiten. De vergadering is akkoord 

om dit punt niet opnieuw te behandelen. 

3. Ontwerpreglement Noodwoningen 
 

Dit punt werd ook al besproken op het BCSD.  

Kurt Vermeiren: In het toegestuurde ontwerpreglement wordt 200€ vermeld ipv de 250€ in de 

presentatie.  

Inge: Dat klopt. Dit werd op vraag van het BCSD aangepast en moet nog in het ontwerpreglement 

gewijzigd worden. 

Kurt Vermeiren: Graag krijg ik de berekeningswijze van de forfaitaire bedragen. Waar hebben we dit 

op gebaseerd? 

Inge: We zullen deze nog toesturen. Dit is gebaseerd op een gemiddelde van de sociale tarieven. 

4. Wijziging juridisch advies 
Dit punt is ook een herneming voor verdere bespreking van de raadscommissie van december.  

Katelijne Peeters: Is er mogelijkheid om samen te werken met juristen van KINA? Kan KINA ook 

zorgen voor juristen die mensen verder begeleiden na een doorverwijzing? 

Inge: Ja, mits we hiervoor een nieuwe samenwerkingsovereenkomst aangaan met Kina hiervoor. 

Kurt Vermeiren: Fundamenteel is er niets gewijzigd aan de informatie die we gekregen hebben. Ik 

blijf met de vraag zitten of er geen onbenut potentieel is. Moeten we niet eerst investeren in 

communicatie om dat potentieel te vergroten? Dan kunnen we nog altijd afschaffen. Ik mis ook 

cijfers van voor corona om een beter inzicht te krijgen. 
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Véronique: De ruchtbaarheid is geen probleem. Het bestaat al heel lang en mensen vinden echt wel 

de weg. Onbenut potentieel zit eerder in mensen die niet komen opdagen. Er zijn dan afspraken 

ingepland die verloren gaan. We moeten ook sowieso een marktverkenning doen omdat we al lang 

met dezelfde partner werken. 

Erik Maes: Worden mensen die niet komen opdagen op een bepaalde manier “gestraft”? 

Inge: Dat is onmogelijk op dit moment, dat is een hele extra administratie waar weer veel tijd in zou 

kruipen. 

We willen eventueel wel naar een verderzetting, maar aan andere tarieven. We zetten deze opdracht 

dus terug in de markt. 

5.  Vraag aanbod FAIRTRADE 
 

Kurt Vermeiren: Is hier nog voldoende aandacht voor? Het valt op dat op evenementen vaker 

dranken worden aangeboden die op het eerste zicht niet onder de noemer “fair trade” te vallen (vb. 

fruitsap van Ordal). 

Véronique: de visie is hieromtrent geëvolueerd. Focus is verbreed naar ‘duurzame handel/duurzaam 

verantwoord ondernemen. 

Kurt Vermeiren: Vroeger was er een werkgroep rond fairtrade producten. Is er een intentie om deze 

terug op te starten? 

Véronique: Nee, maar er is wel een alternatief. Er loopt een samenwerking met de organisatie 

Avansa die momenteel Schotense verenigingen begeleidt rond het werken met SDG’s (duurzame 

ontwikkelingsdoelen). Vanuit de secretariaten van de adviesraden werden hiervoor uitnodigingen 

naar alle verenigingen gestuurd.  

Kurt Vermeiren is geïnteresseerd in de fair-o-meter. Deze resultaten zijn nog af te wachten, we geven 

ze door. 

6.  Deuzeldmarkt 
 

We zitten met deze markt in een cirkel waarbij na een goede start het publiek wegblijft en dus ook 

de kramen (en andersom). Hoewel de markt er kwam op vraag van de buurt, was er ook een 

opstapelende negativiteit op sociale media. Voorstel vanuit de marktcommissie is om eventueel het 

tijdstip te veranderen van zondagmorgen naar donderdagmiddag. Maar vindt de raadscommissie het 

nog zinvol om hier veel energie en geld in te steken? 

Kurt Vermeiren: Moest het een succes zijn, kan het gebruik van de parking aan de overkant 

problemen geven. 

Erik Maes: Eventueel de locatie veranderen rond de kerk?  

Véronique geeft aan dat dit werd onderzocht bij aanvang en dat uiteindelijk de huidige locatie als 

beste uit de bus kwam. Ook de nabijheid van Cogelshof was hier een pluspunt. Op dinsdag is ook 

markt in Merksem, wat in vogelvlucht niet zo ver is. 
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Voorstel is om het kraam met aanbod slagerij een ambulante plek te geven. Het voordeel van een 

ambulante plek is dat op andere dagen ook een ander aanbod mogelijk is. We besluiten deze piste 

verder uit te werken. 

Iefke Hendrickx: In geval van aanpassing, moet er gecommuniceerd worden rond de huidige 

parkeerregeling, die vermoedelijk terug gewijzigd kan worden. 

7. Varia 
 

Erik Maes: Wat is de stand van zaken rond toegankelijkheid Huis van het kind? 

Iefke Hendrickx: Verder onderzoek wijst toch ook uit dat een verplaatsing van de ingang naar de 

andere zijde niet perse veiliger is. Er is achteruitrijdend verkeer uit de parkeerplaatsen, uitrijdend 

verkeer uit de ondergrondse parking, … Er zijn ook moeilijkheden gezien dit niet ons eigen pand is 

enerzijds en ook in samenwerking met “Wiegwijs” anderzijds. Zij hebben daar ook een 

verantwoordelijkheid in. Bedoeling is dit opnieuw te bespreken met Wiegwijs.  

De conclusie blijft om te wachten op de centrumvernieuwing. 

Kurt Vermeiren: Welke acties zijn er de laatste twee, drie jaar gebeurd vanuit gemeente/ OCMW 

rond deze problematiek? 

Iefke Hendrickx licht toe dat dit reeds meerdere malen besproken werd op het (basis)scholenoverleg. 

Een drietal scholen geeft aan dat er effectief een problematiek is. Deze scholen geven aan dat ze hier 

zelf oplossingen voor hebben. Zij zijn geen vragende partij voor een algemene oplossing rond 

brooddozen, maar eerder naar intensievere contacten en bredere samenwerking rond bredere de 

armoede-problematiek, bv rond onbetaalde schoolfacturen, kinderen met onaangepaste kledij, 

kinderen die niet kunnen deelnemen aan Karnaval,… 

Inge Ledoux licht toe dat hier een aantal scholen actief contact opnemen met de sociale dienst. Wij 

gaan op zulke vragen steeds in en zijn ook steeds bereid om een intakegesprek op school te doen als 

daar vraag naar is.  

En te onderzoeken mogelijkheid is ook rechtstreekse doorverwijzingen van ouders naar geefwinkels 

vanuit de school. 

Erik Maes vraagt naar wettelijk kader rond doorverwijzen vanuit de school naar sociale dienst. Dit 

mag enkel mits toestemming van de ouders. 

Kurt Vermeiren vraagt naar aantal actieve interventies betreffende intakegesprekken op school.  

Inge Ledoux antwoordt dat dit nog niet is gebeurd. Het aanbod is wel gedaan. 

Kurt Vermeiren vraagt zeker ook secundaire scholen te betrekken, data te verzamelen en de 

raadscommissie op de hoogte te houden. 

Patrick Molle vraagt naar de stand van zaken Borgeindstraat en Jozef van Craenstraat. 

Alle defecten in de Borgeindstraat zijn verholpen. 

De werken in de Jozef van Craenstraat zijn op schema. 
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Erik Maes signaleert een steundrink die kortelings zal georganiseerd worden in de Begoniastraat naar 

aanleiding van de woningbrand met de vraag aan het college om soepel te zijn wat betreft de 

aanvraagtermijn van 6 weken. 

 

 

 

 

 

 

 

 


